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Zápisnica 

z 24. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 05. 09. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Gabriela Macháčová, Mgr. Stanislav Ďurina, Oto Uhrík, Jozef Sedlár, Peter 

Flak, PharmDr. Helena Sedlárová, Jozef Gális a Zdenko Majtényi  

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Ospravedlnení:– Bc. Martina Šišková - poslankyňa OZ   

 

1. Otvorenie 

 

24. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných a predstavila novozvolenú pani riaditeľku DSS 

v Kaštieli Mgr. Miriam Michalkovú, novozvolenú riaditeľku ZŠ s MŠ Mgr. Annu Martonkovú. 

Poslankyňu Bc. Šiškovú ospravedlnila z pracovných dôvodov. Z celkového počtu 9 poslancov 

OZ sa rokovania zúčastnilo 8. Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Program je v tomto znení: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Určenie volebných okrskov a poštu poslancov obecného zastupiteľstva v zmysle § 9 ods. 3 

zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí 

4. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na nasledujúce funkčné obdobie 

5. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2014 

6. Návrh na uskutočnenie inventarizácie, vymenovanie inventarizačných komisií 

7. Návrh VZN o určení školského obvodu ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

8. Organizačné záležitosti 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

11. Ukončenie 

 

Mgr. Ďurina dodal, že bod č. 7 – Návrh VZN, Sociálno-ekonomická komisia (ďalej len SEK) 

preskúmala a navrhuje tento bod z programu stiahnuť.   

Program poslanci po zapracovaní tejto zmeny jednohlasne schválili.  

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

PharmDr. Helena Sedlárová a p. Zdenko Majtényi.  

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Peter Flak, p. Gabriela Macháčová, Mgr. Stanislav 

Ďurina. Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Ing. Pozdech predniesol kontrolu plnenia uznesení. Správa je priložená k zápisnici.  

Poslanci OZ berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení.  

 



2 

 

3. Určenie volebných okrskov a počtu poslancov obecného zastupiteľstva v zmysle § 9 

ods. 3 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí 

 

Starostka informovala, že dňa 15. novembra 2014 sa budú konať komunálne voľby  do 

samosprávy obcí. Obecné zastupiteľstvo má  schváliť počet poslancov pre jednotlivé volebné 

okrsky. Máme dva okrsky. Volebný okrsok č. 1 Horné Obdokovce a volebný okrsok č. 2 

Obsolovce. Odporúča ponechať počet poslancov. Pre Horné Obdokovce 7 poslancov a pre 

Obsolovce 2 poslanci. 

PharmDr. Sedlárová sa informovala, že v návrhu na uznesenie, ktorý obdržali je celkový počet 

poslancov 7. Prečo sa to zmenilo.  

Mgr. Ďurina dodal, že SEK navrhla ponechať pôvodný počet poslancov, nakoľko počet 9 

poslancov vyhovuje aj štruktúre obce, aj dodržanie pomeru poslancov za Horné Obdokovce 

a časť Obsolovce. Počet poslancov nemá zásadný vplyv na rozpočet obce 

Poslanec Flak navrhol, aby sa zabezpečilo, že každý poslanec bude mať na starosti určitý obvod 

(ulice). Starostka skonštatovala, že to ponecháme už na budúcich poslancov. Ak budú chcieť, 

určia si poslanecké obvody.  

Mgr. Ďurina dodal, že ktorémukoľvek poslancovi by občania povedali o nejakom probléme, 

alebo požiadavke, doteraz nebol žiaden problém, aby to hociktorý poslanec predniesol.  

Starostka predniesla návrh - v súlade s ustanovením § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s§ 9 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o 

voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov, že Obecné zastupiteľstvo 

v Horných Obdokovciach bude mať 9 poslancov, ktorí budú zvolení v 2 volebných okrskoch 

 

o vo volebnom okrsku číslo 1 – Horné Obdokovce bude zvolených 7 poslancov 

o vo volebnom okrsku číslo 2 – Obsolovce budú zvolení 2 poslanci 

  

 Vyzvala poslancov OZ hlasovať za takéto znenie. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili, že v súlade s ustanovením § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s§ 9 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o 

voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov, že Obecné zastupiteľstvo 

v Horných Obdokovciach bude mať 9 poslancov, ktorí budú zvolení v 2 volebných okrskoch 

 

o vo volebnom okrsku číslo 1 – Horné Obdokovce bude zvolených 7 poslancov 

o vo volebnom okrsku číslo 2 – Obsolovce budú zvolení 2 poslanci. 

 

4. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na nasledujúce funkčné obdobie 

 

Starostka predniesla návrh, že v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písmeno i) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, že v novom funkčnom období 2015 – 

2018 je potrebné schváliť rozsah výkonu funkcie starostu obce Horné Obdokovce.   

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. Mgr. Ďurina za SEK vyjadril, že sa rozhodli schváliť 

rozsah výkonu funkcie starostu na plný úväzok. Poslanec Flak sa pýtal, či sa nebude prerokovávať aj  

plat starostu. Aj PharmDr. Sedlárová dodala, že na poslednom zastupiteľstve pred voľbami či sa 



3 

 

neschvaľoval plat starostu? Starostka  odpovedala, že sa zákon menil a plat starostu sa bude prerokovávať 

už s novým zastupiteľstvom.  

Vyzvala hlasovať poslancov s návrhom, že sa schvaľuje v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písmeno 

i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, že v novom 

funkčnom období 2015 – 2018 bude starosta obce Horné Obdokovce vykonávať funkciu v celom 

rozsahu (na plný úväzok). 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
 

Poslanci jednohlasne schválili, že v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písmeno i) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, že v novom funkčnom období 

2015 – 2018 bude starosta obce Horné Obdokovce vykonávať funkciu v celom rozsahu (na plný 

úväzok). 
 

5. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2014 

 

Starostka vyzvala ekonómku Ing. Gerhátovú aby predniesla čerpanie rozpočtu. Informovala, že 

čerpanie rozpočtu za I. polrok 2014 poslancom zaslala, spýtala sa ich, či je potrebné všetko čítať 

a že by z čerpania spomenula pár dôležitých vecí. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2014 je 

priložené k zápisnici.   

Poslanci OZ berú na vedomie čerpanie rozpočtu za I. polrok 2014.  

 

6. Návrh na uskutočnenie inventarizácie, vymenovanie inventarizačných komisií 

 

Starostka informovala, že by bolo vhodné aby doterajšie OZ vykonalo inventarizáciu a týmto 

dáva príkaz na inventarizáciu podľa doterajších inventarizačných komisií. Ak by požadovali noví 

poslanci OZ aby boli prítomní pri vykonaní inventarizácie, môžeme tak určiť na prvom 

ustanovujúcom zasadnutí.  

Návrh členov inventarizačných komisií je priložený k zápisnici.  

PharmDr. Sedlárová mala dotaz, či je to myslené tak, aby sa noví poslanci zaúčali so súčasnými 

poslancami.   

Mgr. Ďurina dodal, že sa bez problémov môžu zapojiť aj noví poslanci pri vykonávaní 

inventarizácie, aby bola nejaká kontinuita starých a nových poslancov.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, ak nie sú námietky, za prednesený návrh členov 

inventarizačných komisií.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili prednesený návrh členov inventarizačných komisií pre rok 2014.  

 

 

 



4 

 

7. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predložila starostka obce MVDr. Jana Martonková. 

 

 Žiadosť OTJ o navýšenie dotácie (priložené k zápisnici) 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. Mgr. Ďurina predniesol za SEK, že po prerokovaní 

s ekonómkou obce už nie je priestor na uvoľnenie finančných prostriedkov, preto SEK 

neodporúča navýšenie dotácie pre OTJ. Poslanec Flak sa spýtal v akej výške požadovali 

navýšenie dotácie. Mgr. Ďurina odpovedal, že ide o sumu 3.500,- eur.  

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu za schválenie žiadosti OTJ: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Gális, Uhrík, Sedlár  

PROTI: Flak, Macháčová. Mgr. Ďurina, PharmDr. Sedlárová, Majtényi 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci neschválili žiadosť OTJ o navýšenie dotácie.  

 

 Žiadosť o predĺženie nájmu – Jánošíková Zdenka (priložené k zápisnici) 
Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. Poslankyňa Macháčová informovala, že SEK 

prerokovala žiadosť p. Jánošíkovej o prenájom pozemku na parcele č. 37 a vyjadruje 

súhlas v zmysle platnej legislatívy na ďalších 5 rokov. Starostka vyzvala poslancov 

hlasovať za schválenie žiadosti v znení, ktorý predniesla SEK. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť p. Jánošíkovej o prenájom pozemku v zmysle 

platnej legislatívy na ďalších 5 rokov.  

 

 Žiadosť o odkúpenie pozemku – Patrik Uhlík (priložené k zápisnici) 

Mgr. Ďurina informoval, že žiadosť SEK prerokovala a vyjadrujú predbežný súhlas 

s predajom pozemku na parcele č. 113/1 s podmienkou, že je potrebné najskôr vykonať 

geometrický zámer, aby bolo možné určiť o akú výmeru sa jedná.  

PharmDr. Sedlárová sa informovala o aký pozemok sa jedná?  

Mgr. Ďurina jej odpovedal, že ide o pás zelene (pozemku za kanálom). Dotýka sa to 

viacerých občanov, ktorí bývajú na ulici pri ihrisku.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predbežný súhlas odpredaja pozemku:  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Poslanci jednohlasne schválili žiadosť p. Uhlíka o odpredaj pozemku na parcele č. 113/1 

s podmienkou, že je potrebné najskôr vykonať geometrický zámer, aby bolo možné určiť 

o akú výmeru sa jedná. 

 

 Žiadosť Patrika Uhlíka o rozšírenie mostíka (priložené k zápisnici) 

Komisia pre verejný poriadok a životné prostredie (ďalej len KOVP a ŽP) prerokovala 

žiadosť. S rozšírením mostíka súhlasí s podmienkou pravidelnej údržby a udržania 

dostatočnej priepustnosti kanála a odstránenie prípadných škôd, ktoré by mohli vzniknúť.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať: 
 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
 

Poslanci žiadosť p. Uhlíka o rozšírenie mostíka  jednohlasne schválili s podmienkou 

pravidelnej údržby a udržania dostatočnej priepustnosti kanála a odstránenie prípadných 

škôd, ktoré by mohli vzniknúť. 

 

 Žiadosť Ivana Svobodu o rekonštrukciu parkovacej plochy pred pohostinstvom 

„Pod malinou“ (priložené k zápisnici) 

Mgr. Ďurina informoval, že KOVP a ŽP žiadosť prerokovala a dáva súhlas s podmienkou 

pravidelnej údržby a udržania dostatočnej priepustnosti kanála a odstránenie prípadných 

škôd, ktoré by mohli vzniknúť. Starostka vyzvala poslancov hlasovať: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť p. Svobodu o rekonštrukciu parkovacej plochy 

pred pohostinstvom „Pod malinou“. 

 

 Žiadosť Róberta Jánošíka o úpravu obecnej priekopy (priložené k zápisnici) 

Mgr. Ďurina za SEK informoval, že žiadosť prerokovali a tak ako v predošlých 

vyjadreniach dávajú súhlas s tou istou podmienkou. Starostka vyzvala poslancov 

hlasovať: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť p. Jánošíka o úpravu obecnej priekopy 

s podmienkou pravidelnej údržby a udržania dostatočnej priepustnosti kanála 

a odstránenie prípadných škôd, ktoré by mohli vzniknúť.  
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 Žiadosť p. Bálešovej o odstránenie psa p. Libora Svobodu 

Starostka vyzvala KOVP a ŽP k vyjadreniu. Mgr. Ďurina informoval, že KOVP a ŽP 

žiadosť prerokovala a dohodli sa na predvolaní p. Bálešovej a p. Svobodu a určia termín 

na podanie bližšieho vysvetlenia.  

 

 Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v programe - Podpora rozvoja 

športu na rok 2014 

Starostka informovala o danej výzve, ktorá je zameraná na výstavbu multifunkčného 

ihriska. Ale najskôr potrebujeme od poslancov OZ vyjadrenie, či sa zapojíme do tejto 

výzvy. Termín podania žiadosti je 19. 09. 2014, ide o sumu do 40 000 a na najbližšom 

OZ by sme mali už vedieť či budeme alebo nebudeme zapojený do tejto výzvy. Malo by 

sa to preniesť až do ďalšieho volebného obdobia.  

Mgr. Ďurina vyjdaril za SEK predbežný súhlas. Dodal však, aby boli poslanci stále 

informovaný, nakoľko v minulosti, keď nastúpili ako noví poslanci sa stretli s podobným 

projektom a vtedy nemali dostatok informácii o tomto projekte.  

Starostka MVDr. Martonková informovala, že pri delimitácii nebola podaná informácia 

o tomto projekte a neboli vtedy na to ani finančné prostriedky, nakoľko obec splácala 4 

úvery. Momentálne sme znížili zadĺženosť a ekonomická situácia sa zlepšila. Pri nástupe 

do nového volebného obdobia boli úvery vo výške cca 80.000,- €. V súčasnosti zostávajú 

úvery vo výške cca 6.000,- €.  

Poslanec Flak sa informoval, aké vychádzajú výdavky obci v súvislosti s touto výzvou?  

Ekonómka Ing. Gerhátová odpovedala, že musí sa urobiť projektová dokumentácia, ktorá 

býva približne do 1,000,- eur. Tá sa však pri niektorých výzvach dá preplatiť.  

PharmDr. Sedlárová dodala, že by sa to malo prehodnotiť a zvážiť, či znovu by nás 

zaväzoval úver.  

Ing. Gerhátová poznamenala, že záleží aj od hospodárskeho výsledku. Máme rezervu na 

kapitálové výdavky. Momentálne sa nemusí ešte vziať žiaden úver.  

Poslanec Flak dodal, že nakoľko je výzva z úradu vlády, malo by byť všetko 

jednoduchšie a rýchlejšie ako pri detských ihriskách.  

Ing. Gerhátová dodala, že sa bude platiť priamo z financií vlády ihneď po nadobudnutí 

účinnosti zmluvy.  

PharmDr. Sedlárová mala dotaz, kedy sa urobia chodníky na cintoríne.  

Starostka odpovedala, že bolo teraz málo výziev a je ešte problém s tým, že nie sú 

vysporiadané pozemky.  

PharmDr. Sedlárová apeluje na cintorín, nakoľko tam nieje problém s vysporiadaním 

pozemkov.  

Poslankyňa Macháčová podporila dotaz PharmDr. Sedlárovej a tiež podporuje aby sa 

vybudovali chodníky na cintoríne.  

Starostka informovala, že z vlastných zdrojov sa zatiaľ urobil chodník pred školou 

a pripravuje sa rekonštrukcia chodníkov na cintoríne. Rekonštrukcia toaliet v MŠ bola 

prednejšia.  

 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu zapojiť sa do výzvy: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Flak, Majtényi, Mgr. Ďurina, Macháčová, Gális, Uhrík, Sedlár 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 
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Poslanci schválili návrh na zapojenie sa do Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

dotácie  v programe Podpora rozvoja športu na rok 2014 na výstavbu multifunkčného 

ihriska v priestoroch školského ihriska poskytnutú Úradom vlády Slovenskej republiky.  

 

 Správa o činnosti 

Starostka predniesla správu o činnosti obecného úradu od posledného obecného 

zastupiteľstva (priložené k zápisnici). 

PharmDr. Sedlárová sa informovala aká rozsiahla je správa o činnosti.  

Starostka odpovedala, že jedna strana A4.  

PharmDr. Sedlárová dodala, či by nebolo vhodné takúto správu o činnosti poslať do 

každej domácnosti, aby boli občania informovaný čo všetko sa v obci deje.   

Starostka dodala, že občania sú informovaní cez vývesné tabule aj na webovej stránke. 

Taktiež sú k dispozícii aj fotografie z diania v obci. Prisľúbila, že môže spísať čo všetko 

sa počas štyroch rokoch urobilo.   
 

8. Diskusia 

 

Starostka obce otvorila diskusiu 

 

Poslankyňa Macháčová – informovala sa či je niečo nové ohľadom čistenia Perkovského potoku.  

Starostka odpovedala písomnou odpoveďou od vodohospodárskeho podniku, ktorý prisľúbil 

odstránenie nánosov do konca roka 2014 v závislosti od počasia a technického vybavenia 

podniku. Odpoveď je priložená k zápisnici. Taktiež informovala ohľadne opravy cesty na 

Doline, že verejné obstarávanie je v poslednej fáze.  

Poslanec Mgr. Ďurina poznamenal, že zrejme sa bude musieť opätovne požiadať políciu 

o povolenie na uzatvorenie cesty, nakoľko v žiadosti už boli uvedené termíny, ktoré už vypršali.  

 

Mgr. Ďurina poďakoval za ďakovný list prezidentovi finančnej správy, ktorej pracovníci 

finančnej správy sa zúčastnili programu hasičskej súťaže.  

 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Martonková vystúpila v diskusii a predstavila svoju novú zástupkyňu 

Mgr. Dobiášovú. Poďakovala za schválenie a zrealizovanie rekonštrukcie toaliet v MŠ a že je to 

aj zverejnené na vývesnej tabuli pred obecným úradom. Poďakovala sa v mene  zástupkyne MŠ 

p. Rybanovej a dodala, že škôlka sa rozšírila o jednu triedu. Vysvetlila, že si dovolila pozvať 

členov OZ a osobne bola za starostkou aj ekonómkou obce. Dôvodom bola šírená informácia 

o tom, že obec nedáva financie a zadržiavajú sa peniaze do školy. Mgr. Martonková si v prvom 

rade zisťovala ako to funguje v ostatných školách. Poslancom predložila informácie, ktoré zistili 

ako sa realizovalo financovanie v minulosti a teraz. Informácie sú priložené k zápisnici. Nakoľko 

im nevychádzajú financie, budú musieť robiť opatrenia aj čo sa týka školskej družiny (ŠKD) 

a školskej jedálne. ZŠ dopláca odkedy je v budove materská škola, že platia energie sami. Budú 

sa snažiť ušetriť aj na energiách, napríklad v telocvični jeden deň v týždni – v piatok, nebudú 

učiť telesnú výchovu a teda sa nebude telocvičňa vykurovať, nakoľko nie je zateplená budova 

a uniká množstvo tepla. Je veľký problém s financovaním, zrejme bude potrebné vytvoriť 

smernicu ako majú iné školy, budú o to žiadať OZ, pôjde o prelínanie sa funkcií originálnych 

kompetencií a prenesených kompetencií. Vysvetlila, že ich ekonómka spracúva faktúry ZŠ, ale aj 

MŠ ale ide to len z peňazí ZŠ. Ostatní ako kurič, bezpečnostný technik, kontrola kotlov je na tom 

podobne, financuje to ZŠ. Chce predovšetkým aby sa vyučovanie zlepšilo aj odborne. Veľmi 

nám záleží, aby tu škola zostala, je potrebné zachovať prácu našich rodičov. Žiada, aby to bolo 

všetko uvedené na web stránke a v zápisnici, a ak dôjde k prepúšťaniu, aby bolo jasné, prečo sa 

tak urobilo. Preverili aj pani kuchárky. Pani Koleničková robí kuchárku aj vedúcu kuchyne. Jej 
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pracovná doba je od rána do večera do 18.30 hod. Starostka dodala, že ale tento úväzok má aj 

zaplatený. To isté je aj so školníkom. Na 100 % má úväzok ako školník a 50 % ako kurič. Sú to 

problémy, ktoré treba riešiť. Mgr. Martonková dodala, že všetky financovania sa budú snažiť dať 

do poriadku.  

 

Poslanec Mgr. Ďurina prisľúbil, že sa budú snažiť pomôcť. Žiaľ vedúca funkcia či už pre 

riaditeľku alebo starostku je taká, že nevyhoviete všetkým ľuďom. Treba aby percento 

spokojných občanov bolo ešte vyššie a aby bola kvalita lepšia.  

 

Zástupkyňa Mgr. Dobiášová dodala, že na to aby bola odbornosť kvalitná, plnia príkazy 

inšpekcie o odbornosti. Taktiež sa vypĺňajú tabuľky čo všetko sa zakúpi a posiela sa do Nitry.  

 

Riaditeľka Mgr. Martonková poznamenala, že chcú aby sa v škole dalo kultúrne žiť. Nemusia sa 

staré veci vyhodiť, môžu sa posnažiť ich opraviť, aj s pomocou rodičov.  

 

Starostka MVDr. Martonková sa informovala, prečo sú deti v MŠ len dve hodiny, prevádzka je 

len do 10,00 hod. Mgr. Martonková dodala, že p. Rybanová si vedie MŠ tak ako má a ona jej 

nemôže do toho robiť zásahy. Zo zákona je potrebné aby mali novonastúpené deti adaptačný 

proces.  

Pán Marián Beneš ml., občan, poznamenal, že zo zákona by mali byť deti v MŠ do 12,00 hod.  

Starostka MVDr. Martonková poznamenala, že obecný úrad nebol informovaný o 

vytvorení novej triedy v škôlke, čím sa presunula trieda prvého ročníka na prízemie a školskému 

klubu zostala len jedna trieda pre 60 detí v klube. Podľa jej názoru umiestnenie prvého ročníka 

na prízemie nie je správne a spýtala sa, prečo nevyužívajú aj odborné učebne ako triedy. Mgr. 

Martonková odpovedala, že sú tam vysoké stoly a nemôže sa tam učiť.  

Starostka odpovedala, že sa môžu presunúť do odborných učební vyššie ročníky a prváci sa 

môžu učiť v bežných triedach a školskému klubu môžu zostať dve plnohodnotné triedy.  

Starostky sa dotkla nedôvera pani riaditeľky ZŠ voči financovaniu obecného úradu a že nebola 

informovaná o stretnutí niektorých poslancov s pani riaditeľkou.  

 

Mgr. Martonková zdôraznila, že takéto informácie boli za starého vedenia a v takomto znení 

o tom vedeli aj ostatní učitelia.  

Poslanec Mgr. Ďurina poznamenal, že aby sa to nebralo ako útok voči starostke. Poslanci 

a kontrolór obce sa zišli v škole s pani riaditeľkou a bolo to korektné zo všetkých strán.  Treba si 

uvedomiť, že komisia je orgánom OZ. Slúži na to, aby poslanci prediskutovali problémy. Veľa 

problémov sa riešilo na zasadnutiach komisie, ktoré sú ešte skôr ako zastupiteľstvo. Dnes tu tak 

isto sedíme od 15,30 hod a prejednávame problémy.   

 

Starostka upozornila, že diskusný príspevok prekročil časový limit.  

Mgr. Martonková informovala, že hovorila o financovaní s ekonómkou obce a potom si to chceli 

overiť v Nitre. Majú záujem sa reálne na všetkom dohodnúť.  

 

Starostka ukončila túto diskusiu a v skratke ešte zhrnula, že sa navýšili originálne kompetencie 

o takmer 100 % oproti roku 2010 keď dostávali približne 48.000,- € v tomto roku len bez 

kapitálových príjmov dostávajú takmer 90.000,- €. Škola dostáva viac, deti nepribudli a peniaze 

stále nestačia. Obec vyfinancovala originálne kompetencie podľa platnej metodiky o financovaní 

pre jednotlivé úseky. Škola má právo tieto financie prerozdeliť podľa svojich potrieb. Dúfam, že 

pod novým vedením s našou pomocou, sa bude škola rozvíjať i naďalej.   
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Pán Marián Beneš ml. mal otázku na starostku obce, prečo sa kosia pozemky, ktoré ani nie sú 

vlastníctvom obce a teda sa financie obce zbytočne vynakladajú na kosenie týchto pozemkov.  

Napríklad pozemok pri dome pána Meluša. Tam, kde by to malo byť pokosené to nie je 

a zbytočne sa kosia niektoré iné pozemky. Starostka informovala pána Beneša, že pozemok je 

v užívaní obce a v priebehu ROEP-u sa pokúsime ho vysporiadať a získať na list vlastníctva 

obce. Tento pozemok doteraz nemá list vlastníctva.  

Poslanec Mgr. Ďurina požadoval vysvetliť ako je rozdelené kosenie. Pretože stretol partiu 

kosičov a keď sa ich spýtal kam idú kosiť, povedali že nevieme. Starostka odpovedala, že si 

pracovné rozdelenie overí.  
  

9. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec Flak predniesol návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

10. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

o 20,05 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

             starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: PharmDr. Helena Sedlárová 

   Zdenko Majtényi  
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Uznesenie 

z 24. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 05. 09. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

 

A. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ s vypustením bodu číslo 7 – Návrh VZN o určení školského 

obvodu ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

2. Návrhovú komisiu: poslancov p. Flak, p. Macháčová , Mgr. Ďurina   

3. Overovateľov zápisnice: poslancov PharmDr. Sedlárová, p. Majtényi  

4. V súlade s ustanovením § 11 ods. 3 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a v súlade s § 9 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov 

samosprávy obcí v znení neskorších predpisov, že Obecné zastupiteľstvo v Horných 

Obdokovciach bude mať 9 poslancov, ktorí budú zvolení v 2 volebných okrskoch 

a. vo volebnom okrsku číslo 1 – Horné Obdokovce bude zvolených 7 poslancov 

b. vo volebnom okrsku číslo 2 – Obsolovce budú zvolení 2 poslanci 

5. V súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písmeno i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, že v novom funkčnom období 2015 – 2018 bude 

starosta obce Horné Obdokovce vykonávať funkciu v celom rozsahu (na plný úväzok)   

6. Príkaz starostky obce na uskutočnenie inventarizácie a vymenovanie inventarizačných 

komisií 

7. Žiadosť pani Zdenky Jánošíkovej o predĺženie nájmu na obdobie 5 rokov na parcele číslo 

37, v katastri obce H. Obdokovce 

8. Predbežný zámer o odpredaj pozemku na parcele číslo 113/1 v katastri obce Horné 

Obdokovce pánovi Patrikovi Uhlíkovi s podmienkou vykonania geometrického 

zamerania a určenia presnej rozlohy pozemku  

9. Žiadosť o povolenie rozšírenia mostíka na parcele číslo 113/1 v katastri obce HO pána 

Patrika Uhlíka s podmienkou zachovania dostatočnej priepustnosti kanála a odstránením 

prípadne vzniknutých škôd 

10. Žiadosť pána Ivana Svobodu o rekonštrukciu parkovacieho miesta a vchodu pred 

pohostinstvom „Pod malinou“ s podmienkou zachovania dostatočnej priepustnosti kanála 

a odstránením prípadne vzniknutých škôd 

11. Žiadosť pána Róberta Jánošíka o povolenie úpravy obecnej priekopy pred novostavbou 

rodinného domu v katastri obce Obsolovce s podmienkou zachovania dostatočnej 

priepustnosti kanála a odstránením prípadne vzniknutých škôd  

12. Návrh na zapojenie sa do Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie    

v programe Podpora rozvoja športu na rok 2014 na výstavbu multifunkčného ihriska  

v priestoroch školského ihriska poskytnutú Úradom vlády Slovenskej republiky 

13. Návrh na uznesenie 

 

  

B. N e s c h v a ľ u j e : 

 

1. Žiadosť o navýšenie dotácie vo výške 3.500 € pre OTJ Horné Obdokovce 
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C. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Správu o Kontrole plnenia uznesení od posledného zasadania OZ 

2. Správu o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2014 

3. Správu komisie pre KOVP a ŽP o žiadosti pani Mariany Bálešovej, táto žiadosť sa bude 

riešiť prizvaním oboch zúčastnených strán  

4. Informáciu starostky obce o činnosti Obecného úradu od posledného rokovania OZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

 

 

 

 

Overovatelia: PharmDr. Helen Sedlárová 

Zdenko Majtényi 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


